

Title (en)
Modular electrical terminal post.

Title (de)
Modulartige elektrische Anschlussklemme.

Title (fr)
Borne modulaire de raccordement électrique.

Publication
EP 0074061 A1 19830316 (FR)

Application
EP 82107994 A 19820831

Priority
FR 8116840 A 19810904

Abstract (en)
[origin: US4469385A] A terminal for electrically connecting electrical conductors (6) to rigid electrical terminal pins (7) comprises a plurality of U-shaped individual contacts (2). One arm (20) of each contact (2) is connected to one of the conductors (6). The other arm (23) is flat and is adapted to connect to one of the pins (7). The terminal further comprises identical contact supports (1, 1') having an internal groove (10) with a rounded bottom. It has internal compartments (12) along the lateral walls of this groove (10) and external compartments along the lateral walls of each contact support (1, 1'). The internal compartments (12) accommodate the flat contact arms (23) and the respective pins (7). The external compartments accommodate the contact arms (20) adapted to contact the conductors (6). An insulating member (3) maintains the contact supports (1, 1') in alignment. A cylindrical rotary cam (5) has two diametrically opposed longitudinal flats adapted to simultaneously urge the flat contact arms (23) into contact with respective pins (7) in a "contact" position and to open the resulting electrical contacts in an "idle" position.

Abstract (fr)
La borne de raccordement électrique entre conducteurs électriques (6) et broches électriques rigides (7) comporte une pluralité de contacts individuels en U (2) dont l'une des branches (20) est raccordée à l'un des conducteurs et l'autre (23) en forme de lame est à raccorder à l'une des broches, des supports de contacts (1, 1') identiques, à rainure interne (10), à fond arrondi et à alvéoles internes (12) le long des parois latérales de ladite rainure (10) et alvéoles externes le long des parois latérales de chaque support recevant pour les alvéoles internes, les branches en lame et les broches respectives et, pour les alvéoles externes, les branches de contact avec les conducteurs, un élément isolant (3) de maintien en alignement des supports (1, 1') et une came rotative cylindrique (5) ayant deux méplats longitudinaux opposés pour la mise, ou non, simultanées des branches en forme de lame en contact à pression sur les broches respectives.

IPC 1-7
H01R 23/68

IPC 8 full level
H01R 13/658 (2011.01)

CPC (source: EP US)
H01R 12/88 (2013.01 - EP US); **H01R 12/716** (2013.01 - EP US); **H01R 12/75** (2013.01 - EP US); **H01R 13/6581** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [A] US 4008939 A 19770222 - KINKAID ROBERT JOHN, et al
• [A] DE 1262382 B 19680307 - SPERRY RAND CORP
• [A] US 4235500 A 19801125 - BELOPAVLOVICH PETER [US], et al
• [A] US 2169962 A 19390815 - DEL CAMP SCIPIONE M

Designated contracting state (EPC)
BE DE FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0074061 A1 19830316; EP 0074061 B1 19861008; CA 1175514 A 19841002; DE 3273697 D1 19861113; FR 2512595 A1 19830311;
FR 2512595 B1 19831021; US 4469385 A 19840904

DOCDB simple family (application)
EP 82107994 A 19820831; CA 410768 A 19820903; DE 3273697 T 19820831; FR 8116840 A 19810904; US 41332082 A 19820831